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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csak a tehetős családokat támogatja a 
kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor Miniszterelnök által bejelentett családpolitikai intézkedések egyértelműen a 
tehetősebb családokat célozzák. Mind a 10 millió forint összegű kedvezményes kölcsön, a CSOK 
bővítése, a jelzálog hitelek egy részsének átvállalása, az szja elengedése, valamint az autóvásárlási 
program azoknak jelent támogatást akik az átlagnál magasabb jövedelemmel rendelkeznek és stabil 
egzisztenciával rendelkeznek. Azok viszont, akik közmunkásként dolgoznak, munkanélküliek, vagy
a fizetésük a létminimumot sem éri el, nem fognak hozzáférni ezekhez a lehetőségekhez. Nekik 
óriási segítséget jelentene a családi pótlék és a gyes emelése. Azt is tudjuk, hogy az egyszülős 
háztartások valamint a három és többgyermekes családok azok, akiket a legnagyobb mértékben 
veszélyeztet a szegénység és a társadalmi kirekesztettség.

Kérem ezért Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre:

Miért nem hajlandó végre a kormány megemelni a családi pótlék összegét?

Milyen támogatásokat nyújtanak a munkanélküli vagy közmunkásként dolgozó szülők és 
gyermekeik számára?

Tervezik-e a gyermekétkeztetés kiterjesztését a hétvégékre?

Hajlandóak-e visszaállítani a lakhatási támogatást?

Támogatnának-e a hátrányos helyzetű régiókban egy iskolabusz-rendszer kialakítását?


